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      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 21 DE MARÇ DE 2022.

Hi assistissen les entitats i senyors/es següents:

Club Pilota Cocentaina: Joan Antoni Company i Albors, Cocentaina C.F.: Vicente Javier Fenollar Tomás, Centre 
Excursionista Contestà: Hipòlit Cerdà Torregrosa, Club Espeleologia i Escala Cocentaina: MªJose Guillem 
Garcia, Club Ciclista Contestano: Vicente Belda Vicedo, Club Caza y Tiro La Moderna Contestana: Juan Ujaldon
Reche, Club Patinatge Artístic Cocentaina: Montserrat Lucas Perez, Club Ajedrez Cocentaina: Joaquín Corbí 
Martí, Club Aeromodelismo Alcocer: Rafael Escuder Ponsoda, Soca Run Club d’Esports de Muntanya: Santiago 
Aparisi Martí, Club Ye Faky futbol Sala: Oscar Llorens Montava, Penya Madridista El Comtat: Juan Silvestre 
Beneito, Club Ciclista Rafa Valls: Rafael Valls Ferri, G.P.M. Popular: Raimundo Montava Allouzi, G.P.M. Unides 
Podem-Esquerra Unida: Miguel Angel Castelló Garfella.

President :
Octavio Cerdà Bernabeu

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina, a les  dènou trenta-cinc  hores, del dia  vint-i-un  de  març de 2022, es reuneixen a la sala
polivalent  al  pavelló  del Poliesportiu  Municipal,  les persones i  entitats esmentades, totes elles integrants de
l’Assemblea del Consell Local d’Esports.

1. Lectura i aprovació actes sessions anteriors.

Octavio.- Pregunta si hi ha alguna cosa de l’acta anterior a comentar.

No hi ha cap.

S’aprova l’acta de la sessió anterior.  

Octavio.-comenta que si no hi ha inconvenient per part dels presents, de canviar l’ordre del punt 3 pel punt 2, per
a  que  Joan  Antoni  Company  puga  argumentar  millor,  com  representant  nostre  al  consell  de  participació
ciutadana aquest punt 3, abans de que tinga que abandonar la reunió per tema laboral.   

3. Nova ‘‘Gala de la Vila de Cocentaina’’.  

Joan Antoni Company.- pren la paraula per a informar de l’última reunió que s’ha fet del consell de participació
ciutadana. El nom de la gala està previst que siga ‘Gala Vila de Cocentaina’, serà biennal aquesta gala, cada
dos anys, i hi ha intenció que fem una en 2023. La data també està previst que siga l’ultim dissabte de gener,
així que seria el 28 de gener de 2023, al Teular. La idea és que siga dissabte, i entre les 19:30 i les 21:00. En un
principi per a la primera gala la presentadora seria Carolina Ferre, i  açò després anirà canviant. També els
guardons els està fent Moisés Gil. S’està treballant amb la idea de que d’esports hi haurà 2 guardons, es a dir,
dos guardons cada 2 anys, i a més hi haurà un altre guardó que eixirà del consell de participació ciutadana, que
serà l’últim en triar-se. Durant la gala al teular, poden haver actuacions musicals, monòlegs, màgia, lectura de
poemes, ballets o altres, tot depenent del nombre de guardonats total.
Tot açò està en elaboració i podem donar la nostra opinió com consell d’esports, aportar, afegir, llevar... hi ha
que aconseguir que el nostre siga un consell que participe i que estiguem presents el dia de la gala per acollir i
recolzar als nostres guardonats d’esports.   

Octavio.-  ja  podem anar  pensant  cada entitat,  a  diferents  opcions  i  possibilitats  per  poder  nominar  i  anar
preparant les nostres candidatures per a aquest dos guardons que tindrem a la nova gala.

Queda arreplegat a l’acta que els dissabtes i diumenges hi ha competicions oficials, i hi ha esportistes i entitats
que estan inclús fora de la localitat per les competicions, així que per part del consell d’esports, millor que la gala
siga divendres i no dissabte.    
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2. Subvenció local a clubs i entitats esportives del municipi de Cocentaina. Subvenció de Diputació.

Octavio.- comenta que com ja bé sabeu tots, està demorant-se la tramitació per part nostra de l’ajuntament, i a
les  altures  en  que estem,  encara  no heu  cobrat  les  ajudes  de  la  subvenció.  El  primer  que res,  demanar
disculpes, sabem que necessiteu dels diners i no hem pogut agilitzar els terminis. Comentar que la setmana que
ve és el ple de l’ajuntament i si s’aproven els pressupostos generals de 2022, que tot fa pensar que així serà, ja
tindrem les partides per poder iniciar el procés de les subvencions d’enguany.

Vicent Belda.- pren la paraula per fer constar que el primer problema que va haver l’any passat amb el tema de
la situació actual de les subvencions que encara no hem cobrat les entitats esportives, va ser que s’aprovaren
els pressupostos generals de l’ajuntament en el mes de juny. Després, ens vau dir que en juliol no trauríem les
bases perquè presentar la documentació en agost no seria el més adequat per a tots, clubs i ajuntament, així
que en octubre es van publicar les bases. Ja en desembre, es va aprovar al ple les quanties per a cada entitat, i
el 10 de gener presentem les factures. Dos mesos després de presentar les factures, i amb els expedients
oberts des de fa molt de temps, s’han requerits les esmenes per acabar de tancar els expedients i poder cobrar
les ajudes. No és culpa dels treballadors de l’ajuntament, és culpa dels polítics que sou els gestors d’eixos
treballadors, i és inadmissible que es tiren balons fora amb aquesta situació, que ja comença en juny aprovant
els pressupostos a mitat d’any. També comenta el fet de que unes entitats hagen ja cobrat l’ajuda i que la resta
encara no, aquesta comparació no deu de produir-se, i si uns han cobrat, que la resta també ho cobre. 

Ximo Corbi.- demana que per part de l’ajuntament que els pressupostos generals estiguen aprovats al primer
terç de l’any. I també demana que si hi ha entitats esportives que tenen requeriments o documentació que no
està ben presentada, que aquestes no retarden a la resta d’entitats, i que els que ho tenen tot bé que puguen
disposar de la quantia que els toca de l’ajuda de la subvenció.

Octavio.- respon que teniu tota la raó i que novament l’únic que podem fer és demanar disculpes i evitar que açò
torne  a  ocórrer  amb  les  noves  ajudes.  Com  he  comentat  ja,  per  al  ple  de  la  setmana  que  ve  van  els
pressupostos i esperem que s’aproven. I en quant a que alguns han cobrat ja, sols és una entitat, i no ha tingut
res que veure amb la regidoria d’esports i ja faré per a que no torne a passar açò, i es paguen totes a la vegada.

Iván.- pren la paraula per a presentar una proposta que fem des de la regidoria d’esports per a una possible
modificació dels criteris de valoració de les bases de la subvenció local a les entitats esportives de Cocentaina.
Vos presentem les modificacions i vos les adjuntem a l’acta, i en 15 dies es reunim per a votar si tirem avant
amb els canvis o si continuem amb les mateixes bases que teníem fins ara. Durant aquest temps, 15 dies, vos
ho mireu, feu les consultes i podeu fer arribar alguna proposta o comentari. Les que tenim a dia de hui són:

‘‘Quinta.- Criterios de valoración para la concesión de las ayudas (ACTUALS)
Como criterios de prioridad, para la determinación de la cuantía de la subvención a conceder, se establecen los 
siguientes con las siguientes especificaciones:

· Gastos en fichas federativas para el desarrollo de las competiciones oficiales en las que participe el club o 
entidad deportiva. Este criterio será ponderado por el 30%.

· Gastos en arbitrajes que se generen de la participación en competiciones oficiales en la que participe el club o 
entidad deportiva. Este criterio será ponderado por el 30%.

· Desplazamientos, que se tendrán en cuenta como el total de los kilómetros que realiza el club o entidad 
deportiva con motivo de los encuentros a disputar en las competiciones oficiales en las que están inscritos. Este 
criterio será ponderado por el 5%.

· Deporte base, que será ponderado por el 10% y se computará según las siguiente especificaciones 
(entendiéndose por equipos de base aquellos cuya categoría sea juvenil o inferior):
· 0 deportistas de base: 0 puntos
· Entre 1 y 5 deportistas de base: 0,5 puntos
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· Entre 6 y 10 deportistas de base: 1 puntos
· Entre 11 y 20 deportistas de base: 1,5 puntos
· Más de 20 deportistas de base: 2 puntos

· Posibilidad de obtener subvención por parte de la Diputación de Alicante a través del Plan de Ayudas a Clubes 
y Entidades Deportivas de la provincia, que será ponderada por el 5% y se computará según las siguiente 
especificaciones:
· No existe la posibilidad: 3 puntos
· Existe la posibilidad y se solicita: 1 punto
· Existe la posibilidad y no se solicita: se desestimará el estudio de la solicitud de la entidad deportiva o club en 
cuestión, otorgándose automáticamente la cantidad establecida como subvención mínima, con un importe 
máximo total de 300 euros.

· Ámbito geográfico de las competiciones oficiales en las que participa el club o entidad deportiva, que será 
ponderada por el 15% y se computará según las siguientes especificaciones:
· Nivel Local.: 0 puntos
· Autonómico: 2 puntos
· Nivel Nacional: 4 puntos

· Actividad anual: este criterio será ponderado por el 5% y se computará según las siguientes especificaciones:
· Se le asignará 1 punto a aquella entidad que se centre únicamente en el desarrollo de su actividad habitual.
· Se le asignarán 2 puntos a aquella entidad que además de desarrollar su actividad habitual realice actividades 
puntuales a lo largo de la temporada con el fin de promocionar y fomentar la práctica de su disciplina deportiva.’’

I aquests serien canviats si la votació ix a favor, per aquests altres:

‘‘Quinta.- Criterios de valoración para la concesión de las ayudas (NOUS)

Como criterios de prioridad, para la determinación de la cuantía de la subvención a conceder, se establecen los
siguientes con las siguientes especificaciones:

 Gastos  en  fichas  federativas  y  gastos  en  mutualidades  para  el  desarrollo  de  las
competiciones oficiales en las que participe el club o entidad deportiva. Este criterio será
ponderado por el 20%.

 Gastos en arbitrajes que se generen de la participación en competiciones oficiales en la
que participe el club o entidad deportiva. Este criterio será ponderado por el 25%.

 Desplazamientos, que se tendrán en cuenta como el total de los kilómetros que realiza el
club o entidad deportiva con motivo de los encuentros a disputar en las competiciones
oficiales en las que están inscritos y se participa en ellas (acreditando dicha participación).
Este criterio será ponderado por el 5%.

 Deporte  base,  que  será  ponderado  por  el  25%  y  se  computará  según  las  siguiente
especificaciones (entendiéndose por base a menores de 18 años, y justificando el número
total  mediante  presentación  de  listados  federados,  acreditación  de  inscripción  en  Jocs
Esportius de Conselleria, o mutualidades necesarias para la competición o desarrollo de la
actividad):
o 0 deportistas de base: 0 puntos
o Entre 1 y 10 deportistas de base: 0,5 puntos
o Entre 11 y 20 deportistas de base: 1 puntos
o Entre 21 y 50 deportistas de base: 2 puntos
o Entre 50 y 100 deportistas de base: 3 puntos
o Más de 100 deportistas de base: 4 puntos
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 Posibilidad de obtener subvención por parte de la Diputación de Alicante a través de los
planes de ayuda PAC, PACE y PACFUT de la provincia. Si existe la posibilidad y no se
solicita esta, se desestimará el estudio de la solicitud de la entidad deportiva o club en
cuestión, otorgándose automáticamente la cantidad establecida como subvención mínima,
con un importe máximo total de 300 euros.

 Ámbito geográfico de las competiciones oficiales en las que participa el club o entidad
deportiva,  que  será  ponderada  por  el  5%  y  se  computará  según  las  siguiente
especificaciones:
o Nivel Local-Comarcal: 0 puntos
o Nivel no Local-no Comarcal: 2 puntos

 Competición  regular  en  la  que  se  participa  durante  la  temporada:  este  criterio  será
ponderado por el 20% y se computará según las siguiente especificaciones:

o Se le asignará 0 puntos a aquella entidad que participe únicamente en el desarrollo de su
actividad, propia de su auto-gestión. 

o Se le asignarán 2 puntos a aquella entidad que participe en competiciones federadas, con
calendario oficial externo a la entidad, pero que la participación en estas será a elección
del propio club y/o de los deportistas del club.

o Se le asignarán 4 puntos a aquella entidad que participe en competiciones federadas, con
calendario oficial externo a la entidad.’’

Ximo Corbi.-  demana disculpes perquè va dir  que volia  fer  arribar  propostes per  a possibles modificacions
d’aquests criteris, i que finalment no els ha fet arribar. Així que els faré arribar. I també comenta de la possibilitat
de que una vegada estiga l’estudi de les quanties assignades a cada entitat esportiva, de que Iván puga fer
arribar  a  l’entitat  interessada les puntuacions en cada un dels  criteris  dels  que es puntuen,  abans de que
s’aproven i s’assignen definitivament, així que els clubs puguen tindre uns dies per confirmar o corroborar que
està correcte.

Octavio.- respon que els presente per escrit i es valorarà l’aportació de tots. Per fer arribar les quantitats en cada
criteri no hi hauria inconvenient.

4. Noves edicions de les 13 i 24 hores esportives 2022.

Octavio.- comenta que aquest 2022 sí que tindrem edicions de 13 i 24 hores, les 13 hores el 14 de maig i les 24
hores el 3 i 4 de juny. Anirem preparant i organitzant amb tots vosaltres aquestes noves edicions.

5. Despatx extraordinari

Octavio.- comenta que ja han iniciat les obres del vestidors de la piscina, i que esperem que estiguen per al mes
d’agost. Hi ha dos lots amb aquest projecte, i el lot 1 ja està en marxa, i el lot 2 s’iniciarà al mes de setembre.
      
6. Precs i preguntes.

Ximo Corbi.- demana que si podem canviar les portes d’accés a les terrasses de d’alt del pavelló, es van canviar
les finestres, però les portes estan en mal estat i entra aigua quan plou tant. I el tema de les llums i la dotació del
tema elèctric a les aules si per fi es pot solucionar.

Octavio.- contesta que sí que mirarem el tema de les portes i farem per clavar a les pròximes millores al pavelló.
El tema de les llums estem treballant en açò per millorar tot el que tinga que veure amb tema electricitat del
poliesportiu en conjunt.

           
 
I no havent més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20:35 hores, dels quals, com a secretari, que ho
confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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